

Membership Certificate

This is to certify that the Mohammed Bin Rashid Est. for SME Development has registered the below mentioned company:

Trade Name: MASSAED INSTALLATION OF ELEVATORS AND ESCALATORS

TL No.: 614493

شهادة عضوية

تشهد مؤسسة محمد بن راشد لتنمية المشاريع الصغيرة والمتوسطة بأن المنشأة المذكورة أدناه:

الاسم التجاري: مصاعد لتثبيت المصاعد والسلالم المتحركة

رقم الرخصة: 614493

Issued from Department of Economy & Tourism, Dubai. under membership number **1686** since **20-10-2008**. And therefore, its qualified and eligible to receive all benefits and privileges offered to Dubai SME members in the below programs:

صادرة من دائرة الاقتصاد والسياحة بدبي مسجلة لدينا بعضوية رقم **1686** اعتباراً من **20-10-2008**، وتعتبر المؤهلة للاستفادة من كافة الامتيازات المقدمة لأعضاء المؤسسة في برامج الدعم التالية:

1- Emirati Supplier program

(Priority in procurement opportunities from Dubai government and semi-government entities, federal government entities and supporting entities from the private sector. In addition to a suite of market access services)

(يشمل الاستفادة من الأولوية في التعاقدات من الجهات الحكومية وشبه الحكومية في إمارة دبي، وجهات الحكومة الاتحادية، والجهات الداعمة من القطاع الخاص. إضافة لباقة من خدمات الترويج والدخول للأسواق)

E- SUPPLY ACCOUNT ID: 78059



This certificate issued on: 31/07/2025 and its valid till: 28/07/2026

حررت هذه الشهادة بتاريخ: 31/07/2025، وتعتبر صالحة (سارية) لغاية: 28/07/2026



Emirati Supplier Program	برنامج المورد الإماراتي
Benefits: - Priority in procurement opportunities from Dubai government and semi-government entities, federal government entities and supporting entities from the private sector - Exemption from paying registration fees on eSupply platform https://esupply.dubai.gov.ae/ - Exemption from paying supplier registration fees for Dubai Government and Semi-Gov entities. - Exemption from submitting bid bonds for tenders related to Dubai Government entities. - Benefiting from Supply Chain Capacity Building program. - Listing products in partnering sales channels - Benefiting from promotional services and participation in exhibitions. - Benefiting from MBRF financing services according to the terms and condition.	مميزات البرنامج: - الاستفادة من الأولوية في التعاقدات من الجهات الحكومية وشبه الحكومية في إمارة دبي، وجهات الحكومة الاتحادية، إضافة للجهات الداعمة من القطاع الخاص - الإعفاء من رسوم التسجيل السنوية لمنصة التوريد الإلكتروني لحكومة دبي (eSupply) https://esupply.dubai.gov.ae/ - الإعفاء من رسوم تسجيل الموردين لدى الجهات الحكومية والشبه حكومية في إمارة دبي) - الإعفاء من تقديم التأمين الابتدائي في المناقصات التابعة للجهات الحكومية في إمارة دبي - الاستفادة من برنامج بناء القدرات لرفع الجاهزية التعاقدية للشركات - الاستفادة من خدمات عرض المنتجات في منافذ البيع المختلفة من شركاء المؤسسة - الاستفادة من خدمات الترويج والمشاركة في المعارض - إمكانية الاستفادة من خدمات التمويل من صندوق محمد بن راشد وفق الشروط والأحكام

T&Cs	الشروط والأحكام
- The actual management of the business and its ownership, being the ultimate beneficiary owner of the license, belong to the Emirati owners or to one of the partners of UAE citizenship, if the business involves more than one partner/shareholder. - The Emirati owner to be fully responsible for the quality, completeness, accuracy, validity, and integrity of all data, provided to the Dubai SME. - The Emirati owner to be fully committed to all legislations related to the ultimate beneficiary owner. - The Emirati owner is not authorized to represent Dubai SME or act on its behalf or on its name for the purposes of contracting with third parties for any other purpose. - Register and activate the business account on the Dubai Government's electronic supply portal (E-supply) to have access to the requirements and tenders published by the government entities and embrace the advantages of any opportunities for awarding public contracts. (for the Emirati Supplier program) - The Emirati owner to be fully committed to the laws, regulations and specifications required for conducting procurement processes and tenders announced by all concerned parties. (for the Emirati Supplier program) - The Emirati owner acknowledges and approves sharing the customers data with concerned authorities by Dubai SME in its efforts to support UAE entrepreneurs. - The Emirati owner agrees to release Dubai SME from all liabilities in the event the laws and agreements in force amended by the concerned authorities. - The Emirati owner grants Dubai SME employees the permission to visit the project premises/location and request to view any documents or records, check the business operations and financial statements, and to make comments, recommendations, and generally possible improvement opportunities. - Dubai SME shall cancel the business membership and the services it provides as per its sole discretion in the event of non-compliance with herein laws and regulations applicable in UAE or any of the concerned entities under its jurisdiction.	- أن تكون الإدارة الفعلية للمنشأة وملكيته والمستفيد الحقيقي من الرخصة تعود للمالك الإماراتي أو لأحد من الشركاء الإماراتيين في حال وجود أكثر من شريك فيها. - أن يتحمل مالك المنشأة الإماراتي كافة المسؤوليات المتعلقة بصحة جميع البيانات المقدمة للمؤسسة. - الالتزام بكافة التشريعات الخاصة بالمستفيد الحقيقي. - عدم تمثيل مؤسسة محمد بن راشد لتنمية المشاريع الصغيرة والمتوسطة أو التحدث باسمها أو بالنيابة عنها لأغراض التعاقد مع الغير أو لأي غرض آخر. - تفعيل حساب التوريد الإلكتروني لحكومة دبي (E-supply) الخاص بالمنشأة للإطلاع على احتياجات الجهات والمؤسسات الحكومية والاستفادة من الفرص التعاقدية. (خاص ببرنامج المورد الإماراتي) - الالتزام بالقوانين واللوائح والمواصفات المطلوبة في العمليات الشرائية والمناقصات المطروحة لدى كافة الجهات المعنية. (خاص ببرنامج المورد الإماراتي) - الموافقة على قيام مؤسسة محمد بن راشد لتنمية المشاريع الصغيرة والمتوسطة بمشاركة بيانات المتعاملين مع الجهات المعنية لتقديم الدعم المطلوب لرائد العمل الإماراتي. - إخلاء مسؤولية المؤسسة في حال تغيير القوانين والاتفاقيات المعمول بها لدى الجهات المعنية. - السماح لموظفي المؤسسة بزيارة مقر المشروع وطلب الإطلاع على أية مستندات أو سجلات، والإطلاع على الجوانب التشغيلية والمالية، وإبداء الملاحظات والتوصيات وفرص التحسين الممكنة بشكل عام. - يحق للمؤسسة إلغاء عضوية المنشأة والخدمات التي تقدمها وفقاً لتقديرها الخاص في حال عدم الالتزام بهذا الإقرار والتعهد أو القوانين واللوائح والسياسات المعمول بها في الدولة أو أحد الجهات التابعة لها.